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PROTOKOŁ  Nr  V/2019

Z OBRAD  V SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  30 stycznia  2019r.

w sali  sesyjnej  Staroshva  Powiatowego

l. Ohvarcie  V sesii i shvierdzenie  quorum.
Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  V sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  Radnych,  członków

Zarządu,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina  Brambora,  kierowników  jednostek

organizacyjnych,  kierowrńków  wydziałów  Starostwa  Powiatowego,  zaproszonych  gości,

Burmistrza  Opalenicy,  służby  mundurowe  oraz  wszystkich  zgromadzonych  gości.

Przewodnicząca  poprosiła  Radnych  o potwierdzenie  na tabletach  obecności  na sesji.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe na sali obecnych  jest 18 radnych  i stwierdziła

quorum.

Nieobecny  na sesji  Starosta  Nowotomyski  -Andrzej  Wilkońskź.

Lista  obecnoścj  radnych  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

Lista  obecności  gości  stanowź  załąc'mik  nr  2 do protokołu.

Przed przystąpieniem  do  porządku  obrad,  Przewodnicząca  wraz  z Wicestarostą

przekazali na ręce przedstawicieli  Zespołu Szkół nr 2 w Nowym  Tomyślu  list @atulacyjny dla
Dyrektora  Szkoły,  z racji  otrzymanych  wyróżrńeń  tj.  V  miejsca  -  ,,Złotej  Tarczy"

w Wielkopolsce  i75  miejsca  w kraju  w rankingu,,Perspektyw".

Przewodnicząca  poinfon'nowała  publiczność,  źe  obrady  sesji  są  transmitowane

i nagrywane,  a administratorem  danych  osobowych  jest  Starostwo  Powiatowe  w Nowym

Tomyślu.

2. Przyięcie  porządku  obrad.
Przewodnicząca  poinformowała,  że do porządku  obrad  zostaje  wprowadzony  projekt

uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  IV/29/2015  z dnia  28  stycznia  2015  r.  w  sprawie

przystąpienia  do stowarzyszenia,,KOLD"  z siedzibą  w Dusznikach,  woj.  wielkopolskie  oraz

projekt  uchwały  w sprawie  powołania  skarbnika  powiatu,  w związku  z wnioskiem  Starosty

Nowotomyskiego,  który  taki  wniosek  złożył  na ręce  Przewodniczącej  Rady.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  Wicestarosta  chciałby  zabrać  głos?

Wicestarosta  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o zmianę  porządku  obrad  i wrńosek

Starosty  o powołarńe  skarbnika  Powiatu  Nowotomyskiego,  chciałby  przybliżyć  procedurę

powołania  skarbnika.  Wicestarosta  dodał,  że Starosta  zdecydował,  aby w sprawie  wyboru

na stanowisko  skarbnika  przeprowadzić  otwarty  i konkurencyjny  nabór.  Nabór  odbył  się

w Starostwie.  W  pierwszej  kolejności  odbyła  się  ocena  formalna,  a potem  rozmowa  i ocena

merytoryczna.  Przeprowadzony  został  test składający  się  z pytań  zarnkniętych  i otwartych.

W  wyniku  tego  konkursu  doszło  do wyłonierńa  osoby,  która  wygrała  konkurs.  Samo  wygrarńe

konkursu  nie  jest  równoznaczne  z objęciem  funkcji  skarbnika,  ponieważ  to na wrńosek  Starosty

Rada  powołuje  iodwołuje  skarbnika.  Dlatego  też na dzisiejszej  sesji  został  przedłożony  taki

projekt  uchwały.  Wicestarosta  dodał,  że nie  do końca  było  wiadomo,  czy  konkurs  rozstrzygnie
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się  do  sesji,  dlatego  punkt  ten  nie  został  ujęty  w porządku  obrad  sesji.  Wicestarosta

poinformował,  że jest  na sali  osoba,  która  wygrała  konkurs  i jeżeli  będzie  przegłosowany

porządek  obrad  i dojdzie  do tego  punktu,  wówczas  osoba  ta powie  kilka  słów  o sobie.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?

Radny  Władysław  Napierała  zapytał,  ile  osób  brało  udział  w konkursie?

Wicestarosta  odpowiedział,  źe wpłynęły  dwie  kandydatury.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jeszcze  pytania?  Pytań  rńe  było.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenźe  projektu  uchwałyzmźeniającej

uchwałę  nr  IV/29/2015  z dnia  28  stycznia  2015  r. w sprawie  przystąpierńa  do stowarzyszenia

,, KOLD"  z siedzibą  w Dusznikach,  woj.  wielkopolskie.  porządek  obrad.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (l)

Andrzej  Wilkoński

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  w sprawie

powołarńa  skarbnika  powiatu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  l

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (l)

Andrzej  Wilkoński

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  przyjęcie  porządku  obrad  z wprowadzonymi

zmianami.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (l)

Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad  V  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  z wprowadzonymi  zmianami.

Porządek  obrad  Vsesji  Rady  Powźatu  Nowotomyskźego  stanowi  załącznik  nr  3.
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3. Przyjęcie  protokołów  z III  i IV  sesii Rady Powiatu  Nowotomyskiego.
Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z III  sesji  nie  wpłynęły  żadne  uwagi

ipoddała  protokół  pod  głosowanie.

Wyniłci  glosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYaMUJĘ SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z III  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z IV  sesji  Rady  Powiatu  wpłynął

wniosek  radnego  Sylwestra  Kamyszka.  Uwaga  Radnego  została  uwzględniona  w protokole.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Wyniłci  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gniszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z IV  sesji Rady
Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z  działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie międzysesyinym.

Przewodnicząca  poinformowała,  że odbyło  się  7 posiedzeń  Zarządu  Powiatu.  W  dniu

wczorajszym  i dzisiejszym  Zarząd  także  obradował.

Wicestarosta  odczytał  informacje  z posiedzenia  Zarządu  z dnia  29  stycznia

i30  styczrńa  br.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?

Radny  Adam  Pilc  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  w dniu  16 stycznia,  na którym

Zarząd  podjął  uchwałę  w sprawie  upowaźnienia  do załatwiania  spraw  w zakresie  zarządu

drogami  powiatowymi.  Radny  zapytał,  kogo  dotyczy  upoważnienie  i jakiego  zakresu?

Wicestarosta  odpowiedział,  źe dotyczy  to spraw  związanych  głównie  z zajęciem  pasa

drogowego,  a upowaźnia  się  Starostę,  Wicestarostę  oraz  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury

Drogowej.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy  w związku  z wczorajszym  posiedzeniem

Zarządu  i powierzeniem  obowiązków  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w

Nowym  Tomyślu  Panu  Markowi  Nyćkowiakowi,  Zarząd  planuje  przeprowadzić  konkurs

na to stanowisko?

str:  3



Wicestarosta  odpowiedział,  że podjęcie  tej uchwały  w dniu  wczorajszym  jest  efektem

końcowym  konkursu.  Konkurs  na Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  był

ogłoszony  przez  Zarząd  Powiatu.  Była  zasada  konkurencyjności,  można  było  zgłosić  swoją

ofertę,  a w wyniku  konkursu  został  wybrany  pan  Nyćkowiak.

Radny  Ireneusz  Kozecki  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  w dniu  wczorajszym,

na  którym  Zarząd  podjął  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie

umowy  najmu  pomieszczenia.  Radny  poprosił  o informację  w  tym  temacie.

Wicestarosta  odpowiedział,  że chodzi  o Zespół  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

a konkretnie  o wynajem  pomieszczenia  na sklepik  szkolny.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jeszcze  pytania?  Pytań  nie  było.

Sprawozdanie  z działabności  Zarządu  Powiahi  Nowotomyslaego  w  okresie

międzysesyjnym oraz informacje z drńa 29 i 30 stycznia br. stanowią załącznik  nr 4
do  protokołu.

5. Proiekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei  Powiatu
Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowei  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2019-2029  wraz  z uzasadnieniem
Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  o przedstawienie  projektu  uchwały.

Główna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  5 do  protokołu.

b)  przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei
Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o przedstawienie  opinii.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opirńę  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w sprawie

projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2019  -  2029,

której kserokopia  stanowi  załącznik  nr  6 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Ro}nictwa  -

Krzysztof  Pacholak  odczytał  opirńę  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska
i Rolnictwa  w sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata 2019 -  2029, której kserokopia  stanowi  załącznik  nr  7 do protokołu.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  w sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata 2019 -  2029, której kserokopia  stanowi  załącznik  nr  8 do protokołu.
Przewodnicząca  odczytała  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  do projektu

budżetu na rok 2019, której kserokopia  stanowi  załączrxik  nr  9 do protokołu.  Przewodnicząca

dodała,  że opinia  dotyczy  budżetu,  ale  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  jest  jego  pochodną.

c) odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowei  o proiekcie  uchwały
w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei  Powiatu
Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029

Wiceprzewodniczący  Rady  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2019-2029, której kserokopia  stanowi załącznik  nr 10 do
protokołu.
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d) przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnei  Izby
Obrachunkowei  i komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego
Wicestarosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  którego  kserokopia  stanowi

załączrtik  nr  1l  do protokołu.

e) odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed sesią przez radnych,  które  nie zostały
uwzględnione  w proiekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zarnknęła  punkt.

fi przedstawienie  ewentua}nej  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do proiektu
uchwały  w sprawie uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei  Powiatu
Nowotomyskiego  na lata  2019-2029

Przewodnicząea  poinformowała,  że  autopoprawka  Zarządu  była  omawiana

idyskutowana  na Komisjach  Rady.

0  godzinie  13.35  na salę  obrad  przybył  Starosta  Nowotomyski  -Andrzej  Wilkoński.

Obecnych  19  radnych.

Główna  Księgowa  - Iwona  Szyndler  odczytała  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu

do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2019  -  2029,  która  stanowi  załącznik  nr  12  do protokołu.

g) dyskusia  nad proiektem  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy
Finansowei  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2019-2029
Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję.  Nikt  się  rńe zgłosił.  Przewodnicząca  zamknęła

dyskusję.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia

21 stycznia  2019r.  do projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2019-2029.

Wyniki  głosowania

ZA:  19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada Powiatu  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia

21 stycznia 2019r. do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2019-2029.

i) głosowanie  wniosków  komisii  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych
w opiniach  komisii  i nie uwzględnionych  przez Zarząd  w autopoprawce  oraz
wniosków  radnych  złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione
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w proiekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei
Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029

W  związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

6 porządku  obrad.

6. Podięcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei  Powiatu
Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019-2029  wraz

z autopoprawką  Zarządu  Powiatu.

Wyniki  głosowania

ZA:  19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/32/2019  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowptomyskiego  na  lata  2019-2029.

7. Proiekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019:
a) przedstawienie  proiektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego

na  rok  2019  wraz  z uzasadnieniem

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Główną  Księgową  o przedstawienie  projektu

uchwały.

Glówna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019  oraz  przedstawiła  uzasadnienie  do uchwały.

Projekt  uchwaly  stanowi  załącznik  /ź/'  13 do  protokołu.

b) przedstawienie  opinii  stałych  Komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie
uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w  sprawie

projektu  uchwały  budżetowej na 2019 rok, której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr  14 do
protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeńshva,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacholak  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska
i Rolnictwa  w sprawie  projektu  uchwały  budżetowej  na 2019  rok,  której  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  15  do protokołu.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Śpołecznej

- Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  w sprawie  projektu  uchwały  budżetowej  na 2019  rok,  której  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  16  do protokołu.
Starosta  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  do projektu  budżetu  na

rok  2019,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr  17  do protokołu.

c) odczytanie  opinii  Regionalnei  Izby  Obrachunkowei  o proiekcie  uchwały  w sprawie
budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019
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Wiceprzewodniczący  Rady  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o moźliwości  sfinansowania  przez  Powiat

Nowotomyski  deficytu  budżetu  roku  2019,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 18
do protokołu  oraz  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019, której  kserokopia  stanowi  załącznik  txr 19
do protokołu.

a) przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnei  Izby
Obrachunkowei  i komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego
Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  którego  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  20 do protokołu.

b) odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed sesią  przez radnych,  które  nie zostały
uwzględnione  w proiekcie  budżetu
Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zarnknęła  punkt.

c) przedstawienie  ewentualnei  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do proiektu  uchwały
budżetowei
Glówna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odczytała  autopoprawkę  nr l Zarządu  Powiatu

do projektu  uchwały  budżetowej,  która  stanowi  załącznik  nr  21 do protokołu.

d) dyskusia  nad proiektem  budżetu
Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję.

Radny  Adam  Pilc  nawiązał  do rozdziału  80120  Fg 4240,  gdzie  dokonano  korekty

o kwotę  40  tys.  zł  wydatków  budźetowych  dla  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących

i Policealnych  w Nowym  Tomyślu  w związku  z rezygnacją  z zakupu  mundurów.  Radny

zapytał,  kto  zrezygnował  z zakupu  ina  co zostały  przeznaczone  te środki?

Główna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odpowiedziała,  że z zakupów  zrezygnowano,

a środki  zostały  przeznaczone  na zadanie  inwestycyjne  dotyczące  budowy  kładki  pieszo  -

rowerowej  w  Nowej  Wsi  Zbąskiej.

Radny  Adam  Pilc  zapytał,  czy  Zarząd  podjął  taką  decyzję?

Glówna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odpowiedziała,  że tak.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  jakie  były  przyczyny  nie  zrealizowania  przez  PCPR

projektu,,Powiat  stawia  na Rodzinę"?

Główna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odpowiedziała,  że Program  jest  realizowany

na przestrzeni  trzech  lat.  Część  wyjazdów  dla  dzieci  nie  została  zrealizowana  w 2018  roku  iten

etap  realizacji  tego  projektu  jest  w tym  roku.  Jest  to związane  z harmonogramem  projektu.

Radny  Adam  Pilc  poprosił  o przybliżenie  autopoprawki  nr 2 do projektu  budżetu

Powiatu  na 2019  rok.

Glówna  Księgowa  -  Iwona  Szyndler  odczytała  autopoprawkę  nr 2 Zarządu  Powiatu

do projektu  uchwały  budżetowej,  która  stanowi  załącznik  fl/"  22 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do autopoprawki  m  2 są  pytania?  Pytań  nie  było.

e)  głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do projektu

uchwały  budżetowej  na 2019  rok.

Wyniki  Josowania
ZA:  17,  PRZECIW:  l,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imieru'ie:
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ZA  (17)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  KrzysztofPacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Paweł  Wilkoszarski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  większością  głosów przyjęła  autopoprawki  Zar74du Powiatu
do  projektu  uchwały  budżetowej  na  2019  rok.

i) głosowanie wniosków  komisii  Rady  Powiatu Nowotomyskiego  zawartych
w opiniach  komisii  i nie uwzględnionych  przez Zarząd  w autopoprawce  oraz
wniosków  radnych  złożonych  przed sesią,  które nie zostały uwzględnione
w projekcie  budżetu

W  związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

8 porządku  obrad.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na  rok  2019  wraz  z autopoprawkami  Zarządu  Powiatu.

Wyniki  głosowania

ZA:  19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

ZbigniewMarkowski,  WładysławNapierała,  KrzysztofPacholak,  JacekPieprzyk,  EdwinPigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/33/2019 w sprawie  budf,etu
Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.

0  godńnie  14.  30  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  15.  OO.

Na  sali  obecnych  18  radnych.

Meobecny  Starosta  NowotomyM  -Andrzej  Fźlkoński.

9. Podięcie  uchwaly  w sprawie zmiany  uchwały  Nr XXV/180/2017  Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  18 stycznia  2017  r. w sprawie  wyboru  przedstawicieli  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  na członków  Powiatowei  Rady  Dzialalności  Pożytku
Publicznego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  wszystkie  projekty  uchwał,  oprócz

wprowadzonych  na dzisiejszej  sesji,  były  procedowane  na Komisjach  Rady  i uzyskały

pozytywne  opinie.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  i zapytała,  czy  pani  Dorota

Kaczmarek  wyraża  zgodę  na  pracę  w  Powiatowej  Rady  Działalności  Poźytku  Publicznego?

Radna  Dorota  Kaczmarek  wyraziła  zgodę.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  23 do protokołu.
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Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały

Nr  XXV/180/2017  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  18 stycznia  2017  r. w sprawie

wyboru  przedstawicieli  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na członków  Powiatowej  Rady

Działalności  Pożytku  Publicznego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Koruaad Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Paweł  Wilkoszarski

BRAK  GŁOSU  (l)

Andrzej  Wilkoński

RadaPowiatujednogłośniepodjęła  UchwałęNr  V/34/2019wsprawiezmianyuchwały

jVr  XXV/180/201  7 Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  18  stycznia  201  7 r. w sprawie

wyboru  przedstawicieli  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na członków  Powiatowej  Rady

Działalności  Pożytku  Publicznego.

0  godzirńe  15.05  na salę  obrad  przybył  Starosta  Nowotomyski.

Na  sali  obecnych  19  radnych.

10. Podięcie  uchwały  zmieniaiącei  uchwałę  nr III/20/2018  z dnia 28 grudnia  2018r.
w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  i zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie

było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  fl/'  24  do  protokołu.

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę

nr III/20/2018  z dnia  28 gnidnia  2018r.  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2019  rok.

Wyniki  glosowania

ZA:  19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/35/2019  zmieniającą  uchwałę  nr

III/20/2018  z dnia  28 grudnia  2018r.  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  /ź(l  2019  rok.

ll.  Podięcie  uchwały  zmieniaiącei  uchwałę  nr III/22/2018  z dnia 28 grudnia  2018r.
w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019
r3i.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  i zapytała,  czy  są pytania?  Pytań  nie

było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  25 do protokołu.
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Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę
nr  III/22/2018  z dnia  28 gnudnia  2018r.  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady
Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  19, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
Zbigniew  Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin
Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/36/2019  zmieniającą  uchwałę
nr  III/22/20I8  z dnia  28 grudnia  2018r.  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady
Powiatu  Nowotomyskiego  na  2019  rok.

12. Podięcie  uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt  w mieszkaniu  chronionym  treningowym.

Przewodnicząca  odczytała tytuł projektu uchwały  i poinformowała,  że w % 3 dokonana
została  zmiana  wyrazu,,ilość"  na,,liczbę".  Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie
było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  txr  26 do protokołu.
Przewodnicząca  poddała  pod głosowarńe  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia

szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniu  chronionym
treningowym.

Wyniki  głosowania

ZA:  19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
Zbigniew  Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin
Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  #r  V/37/2019  w sprawie  ustalenia
szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za pobyt  w  mieszkaniu  chronionym
treningowym.

13. Podięcie  uchwały w sprawie nadania Statutu dla Powiatowego Urzędu  Pracy
w  Nowym  Tomyślu.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  i zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie
było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  m  27  do  protokołu.
Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  nadania  Statutu

dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  19, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Komad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
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ZbigniewMarkowski,  WładysławNapierała,  KrzysztofPacholak,  JacekPieprzyk,  EdwinPigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośtyie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/38/2019  zmieniającą  uchwałę

nrIII/22/2018zdnia28grudnia2018r.  wsprawiezatwierdzeniaplanówpracykomisjiRady

Powiatu  Nowotomyskiego  na  2019  rok.

14. Podięcie  uchwały  zmieniającei  uchwałę  nr IV/29/2015  z dnia  28 stycznia  2015r.

w  sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia  ,,KOLD"  z siedzibą  w  Dusznikach,

woj.  wielkopolskie.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  i zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie

było.

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  28 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę

nr IV/29/2015  z dnia  28 stycznia  2015  r. w sprawie  przystąpienia  do stowarzyszenia,,KOLD"

z siedzibą  w Dusznikach,  woj.  wielkopolskie.

Wyniki  głosowania

ZA:  19, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA  (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/38/2019  zmieniającą  uchwałę

nr  III/22/2018  z dnia  28 grudnia  2018r.  w sprawie  zatwierdzetxia  planów  pracy  komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  na 201  9 rok.

15. Podięcie  uchwały  w sprawie  powołania  skarbnika  powiatu.

Przewodnicząca  odczytała  tytuł  projektu  uchwały  oraz  uzasadnienie  i oddała  głos  pani

Barbarze  Golon.

Pani  Barbara  Golon  poinformowała,  że  ukończyła  Akademię  Ekonomiczną

w Poznaniu  w zakresie  finansów  i rachunkowości  przedsiębiorstw.  Posiada  certyfikat

księgowej  Ministra  Finansów.  Pani  Golon  ukończyła  także  studia  podyplomowe  w zakresie

zarządzania  instytucjami  publicznymi.  Przez  siedem  lat  pani  Golon  pracowała  jako

samodzielny  księgowy  w spółce  z ograniczoną  odpowiedzialnością.  Od 2009  roku  pracuje

w Sądzie  Rejonowym  w Nowym  Tomyślu,  na stanowiskach  księgowego  oraz zastępcy

głównego  księgowego.  Przez  ostatnie  cztery  lata pani Golon  pełniła  funkcję  kierownika

samodzielnej  sekcji  administracyjnej.  Pani  Golon  jest  osobą,  która  w życiu  wyznacza  sobie

konkretne  cele i dąży  do ich realizacji.  Swoją  pracę  wykonuje  z dużym  zaangażowaniem

i odpowiedzialnie.  Pani  Golon  poinformowała,  że jeżeli  Rada  obdarzy  panią  Golon  kredytem

zaufania,  to deklaruje,  że z pełnym  zaangażowaniem  będzie  wykonywała  swoje  zadania.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do pani  Golon  są pytania?  Pytań  nie  było.

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  powołania

skarbnika  powiatu.

Projekt  uchwały  stanowj  załącznik  nr  29 do protokołu.

Wyniki  głosowania
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośtiie  podjęła  Uchwałę  Nr  V/39/2019  w sprawie  powołania

skarbnika  powiatu.

16. Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z  działalności  Komisji  Bezpieczeńshva

iPorządku  w 2018  roku.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  sprawozdanie  było  omawiane  na komisjach

i zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

KomisjiRewizyjnei,  które  stanowi  załącznik  /ź/" 30 do protokołu.

17.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poir»formowała,  że  przed  sesją  i  w  trakcie  sesji  wpłynęły

do Przewodniczącej  dwie  interpelacje  izapytanie.  Jedna  interpelacja  izapytanie  jest  od  radnego

Krzysztofa  Pacholaka.  Przewodnicząca  poprosiła  Radnego  o odczytanie.

Radny  Krzysztof  Pacholak  odczytał  zapytanie  w sprawie  wycinki  drzew  wzdłuż  drogi

powiatowej  nr 1881P  Brody  Turowo  oraz  interpelację  w sprawie  rozwiązania  zastoin  wody

na drodze  powiatowej  nr  I 731P  Lwówek  -  Zębowo  w miejscowości  Komorowo.

Zapytanie  i interpelacja  stanowią  załącznik  nr  31 do  protokołu.

Przewodnicząca,  kolejno,  poprosiła  radnego  Adama  Pilca  o odczytanie  interpelacji.

Radny  Adam  Pilc  odczytał  interpelację  w sprawie  usunięcia  drzew  robinii  akacjowej

wzdłuż  drogi  powiatowej  na odcinku  od  drogi  powiatowej  Lwówek  -  Linie  do miejscowości

Pawłówek.

Interpelacja  stanowi  załącznik  nr  32  do  protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chce  jeszcze  złożyć  zapytanie

lub  interpelację?

Zgłosił  się  radny  Ireneusz  Kozecki,  który  odczytał  interpelację  w sprawie  udzielenia

szczegółowej  informacji,  w  postaci  wyliczonej  kalkulacji  finansowej,  naboru  do  szkół

w oparciu  o uzasadnione  wyliczenia  dotyczące  podjętej  w dniu  16 stycznia  br. uchwały

w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  2 w  Zespole  Szkół  nr  2 w  Nowym

Tomyślu.

Interpelacja  stanowj  załącznik  nr  33  do  protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chce  jeszcze  złożyć  zapytanie

lub  interpelację?

Przewodnicząca  przekazała  zapytanie  iinterpelacje  na ręce  Starosty  Nowotomyskiego

i poinformowała,  że odpowiedzi  będą  udzielone  na piśmie.

18.  Wolne  głosyi  wnioski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na Jej ręce  wpłynęła  prośba  Rady  Pedagogicznej

Zespołu  Szkół  Nr  2 w  Nowym  Tomyślu  o odczytanie  przez  przedstawiciela  Szkoły

,,Stanowiska  Rady  Pedagogicznej  Zespołu  Szkół  nr 2 im. Stanisława  Staszica  w Nowym

Tomyślu  dotyczącego  przebiegu  iustaleń  czwartej  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia

16 stycznia  201  9r."

Przewodnicząca  poprosiła  przedstawiciela  Szkoły  o odczytanie  Stanowiska.
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Pan  Dariusz  Knapik  -  reprezentant  Zespołu  Szkół  Nr  2, pełniący  funkcję  Kierownika

Szkolenia  Praktycznego  odczytał  przedmiotowe  Stanowisko.  Pan  Knapik  dodał,  że Stanowisko

zostało  jednogłośnie  przyjęte  przez  Radę  Pedagogiczną.

Przewodnicząca  zakomunikowała,  że nie  poddaje  tej sprawy  pod  dyskusję  i zamknęła

temat.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos  lub  złożyć  wniosek?

Radny  Dariusz  Chłopek  poinformował,  że w budżecie,  na 2019  rok  zaplanowane  jest

1,5 mln  zł na pokącie  ujemnego  deficytu  SP ZOZ-u.  Radny  zapytał,  czy  Zarząd  Powiatu

ma  wiedzę  na temat  bilansu  SP ZOZ-u  za gmdzień  2018  rok?

Starosta  poinformował,  że rozmawiał  z Dyrektorem  SP ZOZ  i Główną  Księgową

SP ZOZ  i otrzymał  informację,  że kwota  na pokącie  ujemnego  deficytu  może  wynieść  nawet

3 mln  zł. Odnośnie  danych  za gnidzień,  nie  wpłynęła  jeszcze  oficjalna  informacja.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  jest  potrzeba  poproszenia  na sesję  pana  Dyrektora

SP ZOZ?

Radny  Dariusz  Chlopek  stwierdził,  że na tą  chwilę  nie  ma  takiej  konieczności.  Radny

zapytał,  czy  Dyrektor  SP ZOZ  złożył  Program  naprawczy?

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Program  został  w  dniu  dzisiejszym  złożony

w Starostwie.  Jak  tylko  Program  dotrze  do Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu,  zostanie

on umieszczony  w tabletach.  Przewodnicząca  poprosiła,  aby  Przewodniczący  Komisji  ustalili

termin  wspólnego  posiedzenia  Komisji  w celu  omówienia  sytuacji  SP ZOZ.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos?

Radny  Ireneusz  Kozecki,  w związku  z odczytanym  na dzisiejszej  sesji  Stanowiskiem,

zapytał,  gdzie  będzie  dostęp  do treści  Stanowiska,  w związku  z zarzutami  do poprzedniego

Zarządu  ipoprzedniego  Starosty,  aby  Radny  mógł  się  ustosunkować  do zarzutów.

Przewodnicząca  odpowiedziała,  że Stanowisko  jest  dostępne  w Biurze  Obsługi  Rady

i Zarządu  Powiatu.

Radny  Ireneusz  Kozecki  chciałby  zabrać  głos  w kwestii  informacji  dotyczącej  źle

zaprojektowanego  iprzyjętego  budżetu.  Radny  często  na ulicy  słyszy,  że budżet  był  tragiczny,

straszny  inie  ma  pieniędzy  na  niektóre  instyhicje.  Także  informacje,  które  wychodzą  z kręgów

Starostwa,  mówią  nieprawdę.  Radny  poprosił,  aby  nie  używać  nomenklatury,  która  gdzieś  jest

uruchamiana,  w związku  z takim  budżetem,  że nie  be,dą  mogły  być  realizowane  niektóre

działarńa  w instytucjach  powiatowych.  Radny  dodał,  że gdyby  pojawiły  się  wśród  niektórych

osób  takie  informacje,  to Radny  prosi,  aby  je dementować  lub  też kierować  bezpośrednio

do twórców  budżetu,  bo to poprzednia  Rada  i poprzedni  Zarząd  są twórcami  tego  budżetu.

Radny  musi  się  zdystansować  do tych  dyskusji,  bo  nie  przynoszą  one  temu  Powiatowi  chluby.

Starosta  poinformował,  że nie  rozmawia  na ulicy  z ludźmi  na temat  budżetu.  Rada

decyduje  o budżecie.  Starosta  dodał,  że nie  ukrywa,  że jeżeli  chodzi  o Zarząd,  pracowników

nie tylko  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej,  pana  Sekretarza,  czy  też Główną  Księgową,

to nikt  nie  wie  skąd  się  wzięły  liczby.  Starosta  zapytał,  skąd  wzięły  się  takie  liczby  w  budżecie?

Czy  to były  jakieś  projekty?  Czy  były  kosztorysy?  Czy  to jest  kontynuacja?  Starosta  dodał,

że obecny  Zarząd,  szanując  pracę,  przyjął  ten  budżet,  przy  minimalnej  poprawce.  Starosta

stwierdził,  że nie  mówi,  że budżet  jest  zły,  aczkolwiek  pewne  wartości  są  tak  pozapisywane,

że rńe wiadomo,  co autor  miał  na myśli.  Ciekawym  przykładem  było  pytanie  na jednej

z Komisji:  ,,kto  dał  35 tys.  zł  na drogę  Opalenica  -  Lwówek".  Dla  Starosty  było  to szokujące

i to nie  Starosta,  ani obecny  Zarząd  dokonał  takiego  zapisu.  Starosta  stwierdził,  że wynika

z tego,  że budżet  zrobiła  jedna  osoba.  Starosta  zakończył  stwierdzeniem,  że nie  On  inie  obecny

Zarząd  rozpowiada,  że sytuacja  w budżecie  jest  zła.  Starosta  nie  ma  prawa  rozpowiadać  takich

rzeczy,  tym  bardziej,  że był  Radnym  poprzedniej  kadencji  i mógł  się z czymś  nie  zgadać,

do czego  Starosta  miał  prawo.  Szacunek  do wszystkich  się  naleźy,  czy  jest  się  w koalicji,
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czy  w  opozycji  i na zewnątrz  powinno  się  dawać  pozytywne  przesłarńe,  a za budżet

odpowiedzialni  są  wszyscy  radni.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jeszcze  jakieś  sprawy  do poruszenia?  Nikt  się nie

zgłosił.

19.  Zamknięcie  V  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Rady  o godz.  15.25  zamknęła

obrady  V  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Nagrarńe obrad III  sesfi Rady Powźatu stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

Renata  Gruszka

Przygotowai(a):  Agnieszka  Bajor,  Agniegka  Henicz

Przygotowano  prz)  p'bmocy  programuXe'Slesja.pl
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